



管理工程与电子商务学院

关于对 2 名硕士国际生作退学处理的决议

(2024 年党政联席会议决议通知单 2 号)

根据《浙江工商大学研究生学历国际学生学籍管理规定》(浙商大外(2021)124 号)第七章第三十条第(五)款规定(相关条款后附),经管理工程与电子商务学院 2024 年 10 月 28 日党政联席会决议通过,拟对以下 2 名硕士国际生予以退学处理。

浙江工商大学管理工程与电子商务学院

二〇二四年十月二十八日

Decision of the School of Management and E-Business on the Withdrawal of 2 Postgraduate International Students

(2024 the SME Party and Administration Joint Meeting Resolution Notice No. 2)

According to the *Measures for the Administration of Full-time Postgraduate International Students' Status in Zhejiang Gongshang University* (ZJSU Foreign Affairs (2021) No. 124), Section (5) of Article 30 of Chapter 7 (attached the relevant provisions), On October 28, 2024, the SME Party and Administration Joint Meeting decided to withdraw the following 2 Postgraduate International Students.

Zhejiang Gongshang University School of Management and E-Business

October 28, 2024

学号 Student ID	姓名 Name	国籍 Nationality	性别 Gender	专业 Major	班级 Class
20020209004	OWUSU SANDRA	加纳	女	管理科学与工程	管工 20 研（留）
20020209010	HUERTA TORRES ASTRID ELIZABETH	墨西哥	女	物流工程与管理	物工 20 研（留）

《浙江工商大学研究生学历国际学生学籍管理规定》

（浙商大外〔2021〕124 号）

第七章 退学

第三十条 国际学生有下列情形之一，学校可予以退学处理：

（五）休学、保留学籍期满，在学校规定期限内未提出复学申请或者申请复学经复查不合格的。

Measures for the Administration of Full-time Postgraduate International Students'

Status in Zhejiang Gongshang University

(ZJSU Foreign Affairs〔2021〕No. 124)

Chapter 7 Withdrawal

Article 34 International students who fall under any of the following circumstances shall be expelled from the University:

(5) Failing to apply for resumption within the time limit prescribed by the university after the suspension or retention of school status expires, or failing to pass the re-examination of the resumption application.



The image shows a handwritten signature in black ink over a red circular official stamp. The stamp contains the university's name in Chinese characters and a five-pointed star in the center. The signature appears to be '李亮' (Li Liang).